
Protokół Nr XXIV
z XXIV Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia  17 listopada 2005r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum
Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Grzegorz  Augustyniak 

o godz. 13 00, witając przybyłych radnych i gości .
Na stan 15 radnych obecnych było 11, w związku z tym obrady były prawomocne.  Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

W obradach uczestniczył wójt -  Bernard Stein, sekretarz – Anna Fabrowska, skarbnik 
– Barbara Olejnik, radca prawny - Andrzej Domański oraz sołtysi.  Lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad
Porządek  obrad  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem  na  sesję.  Przewodniczący 

przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia herbu, flagi i pieczęci urzędowej Gminy Kluki.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluki do umowy 

konsorcjum, którego celem jest  realizacja przedsięwzięcia pod nazwą „Samorządowa 
platforma cyfrowa ustawicznego szkolenia kadr oraz rozwoju e-usług publicznych”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej mienie komunalne.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany działek.
10. Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
11. Interpelacje i wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie obrad.

Innych propozycji nie było. Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do  wglądu 

w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad. Uwag do protokołu nie było. 
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Punkt 4 - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt – B. Stein powiedział, iż  zostały zakończone wszystkie zadania inwestycyjne 

zaplanowane do wykonania na ten rok
W okresie międzysesyjnym:
1)  nastąpił odbiór zadania – Termorenowacja budynku szkoły podstawowej w Parznie,
2) została zakończona – przebudowa drogi w Wierzchach Kluckich;
3) zostały założone przepusty w miejscowościach : Strzyżewice, Wierzchy Kluckie, Osina, 
Cisza i Ścichawa;
4)  Wykonano drugi etap oświetlenia ulicznego w Trząsie.
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Wójt  poinformował,  iż  trwają  rozmowy w sprawie  przystąpienia  Gminy Kluki  do 
umowy konsorcjum, którego celem jest  realizacja przedsięwzięcia pod nazwą „Samorządowa 
platforma cyfrowa ustawicznego szkolenia kadr oraz rozwoju e-usług publicznych”.
Chodzi dostosowanie możliwości urzędu do warunków ustawowych. Będzie to miało na celu 
stworzenie  petentom  możliwości  załatwiania  spraw  drogą  elektroniczną,  jak  również 
dotyczyć  będzie  obiegu  dokumentów  w  urzędzie.  Próbujemy  rozwiązać  tę  sprawę 
przystępując do Konsorcjum. Jest to jeden z nielicznych podmiotów, który oferuje wykonanie 
zadania  przy  współudziale  środków  unijnych.  Współfinansowanie  wynosić  będzie  80%, 
a  z  naszej  strony 20%.  Były prowadzone rozmowy również  z  innymi  podmiotami,  które 
byłyby w stanie  zapewnić nam odpowiedni program, ale  z naszych środków, ewentualnie 
pomoc  w  przygotowaniu  wniosków,  za  odpowiednią  kwotę,  tzn.  6000  zł.  Współpraca  z 
Konsorcjum jest korzystna ze względu na to, że jest możliwość korzystania z trzeciej strony 
finansowania, tzn. Konsorcjum wykłada swoje środki i czeka na zwrot środków unijnych.  

Kolejna,  bardzo  ważna  sprawa  dotyczy  wody.  Trwają  rozmowy  z  Gminą  Wola 
Krzysztoporska  w  sprawie  ceny  i  podawania  wody  na  teren  Gminy  Kluki.  Gmina  Wola 
Krzysztoporska próbuje rozwiązać Porozumienie komunalne, które dotychczas obowiązuje. 
Porozumienie zakłada uśrednienie wszystkich kosztów i ceny na obszarze Gmin będących 
jego stronami. W tej chwili Gmina Wola Krzysztoporska chce rozliczać wszystkie Gminy, 
w  zależności  od  kosztów  ponoszonych  na  ich  terenach.  Dla  Kluk  wypadło  to  bardzo 
niekorzystnie, z pierwszych kalkulacji zaproponowano cenę 3,60 zł. 

O godzinie 1310 przybył radny J. Dymiński.
Na dzień dzisiejszy ustalono cenę 2, 35 zł, ale nie jest to jeszcze rozstrzygnięcie ostateczne, 
ponieważ stawiane warunki powodują nierówne traktowanie. Na  dzień 25 listopada zwołane 
jest posiedzenie Zarządu Związku Komunalnego Gmin, który zajmie się m.in. tą sprawą. 

W  okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  spotkanie  radnych  z  prezesem  Parku 
Technologiczno Przemysłowego i przedstawicielami Grupy Doradczej SIENNA, zajmującej 
się opracowaniem Studium wykonalności  na uzbrojenie i  zagospodarowanie 11 ha działki 
położonej w Klukach. Założenie jest  takie, że Gmina ponosi połowę kosztów związanych 
z zagospodarowaniem, co stanowi około 1 mln zł. 

O godzinie 1315 przybyła radna E. Siewiera. 
Wstępne  stanowisko  radnych  uczestniczących  w  spotkaniu  było  takie,  aby  na  razie  nie 
wchodzić w to, ponieważ nie stać  nas na zamrożenie 1 mln środków.

Wójt powiedział, iż w okresie międzysesyjnym odbyły się również zawody pożarnicze 
w Ruścu.
Ponadto trwają rozmowy w sprawie koncepcji oczyszczalni ścieków, przede wszystkim dla 
Kluk.  Jeden  z  wariantów  zakłada  podłączenie  osiedla  do  oczyszczalni  przyszkolnej,  po 
uprzednim jej rozbudowaniu. 
W chwili  obecnej  rezygnujemy z  koncepcji  budowy oczyszczalni  w okolicach  Ścichawy, 
ponieważ w Studium wykonalności ta oczyszczalnia nie została ujęta, ze względu na koszty.

Wójt poinformował, że od 1 listopada kursuje autobus PKS przez Parzno, lecz niestety 
korzysta z niego bardzo niewielu mieszkańców.

Odbyły  się  dwa  przetargi  na  sprzedaż  budynku  po  byłej  szkole  w  Klukach.  Obecnie 
ogłoszona jest sprzedaż w drodze rokowań, 2 grudnia nastąpi otwarcie ofert.

Został przygotowany projekt budżetu na 2006r. Wójt zwrócił się do radnych, aby na 
komisjach przedyskutowali zgłoszone propozycje. 

Pytań i uwag nie było.

2



Przewodniczący  Rady  G.  Augustyniak –  poinformował  radnych,  że  Wójt  został 
przewodniczącym Związku Komunalnego Gmin.

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie.
Zmiany w budżecie omówiła  Skarbnik – B. Olejnik. W projekcie uchwały zostały 

ujęte  zmiany  najbardziej  konieczne,  dotyczą  one  przeznaczenia  środków  na  zadanie 
informatyzacji  Urzędu  Gminy,  związane  z  przystąpieniem  Gminy  Kluki  do  umowy 
konsorcjum,  którego  celem  jest   realizacja  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „Samorządowa 
platforma cyfrowa ustawicznego szkolenia kadr oraz rozwoju e-usług publicznych. Zmiany 
wynikają również z otrzymania  30 tys. subwencji na wyposażenie pomieszczeń w szkołach 
oraz zwiększenia środków na odsetki od kredytu, który mamy zaciągnięty na budowę szkoły.
Skarbnik omówiła szczegółowo wszystkie proponowane zmiany.
Plan budżetu po zmianach wynosi:

- dochody: 6 499 337 zł
- wydatki : 6 650 222 zł.

Radny K. Sikora – W budżecie przeznaczamy środki na „Samorządową platformę cyfrową 
ustawicznego szkolenia kadr oraz rozwoju e-usług publicznych”. Kolejna uchwała dotyczy 
przystąpienia do konsorcjum. Firma użyczy nam pieniędzy, a jak będą środki z Unii to ona 
sobie je odbierze. Radny zapytał – Co będzie jeśli nie otrzymamy tych środków?
Wójt B. Stein – Czas realizacji projektu, rozciągnięty jest w latach 2006-2007 i podzielony 
jest  na  etapy.  Każdy  kolejny  krok  wymaga  naszej  akceptacji.  Sami  finansujemy  serwer, 
programy antywirusowe oraz rozbudowę sieci .
Radny K. Sikora – powiedział, iż problemem jest brak Internetu na terenie Gminy. Poza tym 
Wójt  nie ma komputera,  więc e-urząd nie zda egzaminu. Radny zaproponował,  aby takie 
działania  ująć  bardziej   kompleksowo,  tzn  podjąć  również  działania  mające  na  celu 
zapewnienie internetu w całej Gminie, nie tylko w urzędzie. 
Wójt – B. Stein – obecnie w niektórych miejscowościach jest już dostępna neostrada, jednak 
nie  wszędzie.  Finansowanie  działań  zmierzających   do  założenia  internetu  w  każdej 
miejscowości,  przez  Gminę  raczej  nie  wchodzi  w  grę.  Swego  czasu  zakupiona  została 
nowoczesna centrala telefoniczna, która obecnie stanowi majątek Telekomunikacji.
Radny K. Sikora spytał – czy Konsorcjum działa również na terenie naszego powiatu i czy 
ma doświadczenie w pozyskiwaniu środków unijnych.
Wójt – B. Stein – Do Konsorcjum przystępuje oprócz nas jeszcze Gmina Zelów i Kleszczów.
Firma  posiada  doświadczenie  w  pozyskiwaniu  środków,  o  czym  świadczą  załączone 
referencje.
Przewodniczący  Rady  Gminy –  powiedział,  iż  uczestniczył  w  spotkaniu  Związku 
Komunalnego Gmin. Zaproponowano wspólne wdrażanie systemu, jednak pozostałe Gminy 
są już bardziej zaawansowane w tym temacie.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 39/XXIV/05
Rady Gminy Kluki
z dnia  17 listopada 2005r .
w sprawie zmian w budżecie

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
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Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia herbu, flagi i pieczęci urzędowej Gminy  
Kluki.

Przewodniczący  Rady odczytał  pismo  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 
Administracji. Komisja Heraldyczna wyraziła pozytywną opinię w sprawie przedstawionych 
propozycji herbu, flagi, banneru i pieczęci. Uchwała w tej sprawie stanowi załącznik nr 4 do  
protokołu.
Pytań i uwag nie było.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 40/XXIV/05
Rady Gminy Kluki
z dnia  17 listopada 2005r .

w  sprawie   uchwalenia  herbu,  flagi  i  pieczęci  urzędowej  
Gminy Kluki.

 Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Punkt 7     - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kluki do  
umowy  konsorcjum,  którego  celem  jest   realizacja  przedsięwzięcia  pod  nazwą 
„Samorządowa  platforma  cyfrowa  ustawicznego  szkolenia  kadr  oraz  rozwoju  e-usług  
publicznych”. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż projekt uchwały został omówiony przy uchwale 
dotyczącej zmian w budżecie. 
Wójt  –  B.  Stein  –  w uzupełnieniu  wcześniejszej  wypowiedzi,  powiedział  iż  realizacja 
przedsięwzięcia w okresie 2006-2008 zapewni Gminie, po wpłacie 20% wkładu własnego: 
licencje  oprogramowania  e-usług,  sprzęt  komputerowy,  administrację  oprogramowania 
publikowanego w Internecie,  karty  i  formularze  e-usług,  dostęp  do  kursów e  –  learning, 
szkolenia  seminaryjne  oraz  praktyczne  szkolenia  stanowiskowe,  materiały  szkoleniowe. 
Sprzęt komputerowy obejmuje urządzenie do obsługi podpisu elektronicznego, serwery, stacje 
robocze, skanery i modernizację sieci komputerowej.
Wójt  powiedział,  iż  są  pewne  wymagania  ustawowe  w tym zakresie,  które  my  musimy 
spełnić. Możemy próbować finansować to zadanie z własnych środków, ale odbędzie się to 
kosztem innych zadań. W ramach programu będzie realizowany również kiosk internetowy, 
który pozwoli mieszkańcom korzystanie z e- usług.
Pytań i uwag nie było.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni.

Uchwała Nr 41/XXIV/05
Rady Gminy Kluki
z dnia  17 listopada 2005r .

w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Kluki  do  umowy 
konsorcjum,  którego  celem  jest   realizacja  przedsięwzięcia  pod  nazwą 
„Samorządowa  platforma  cyfrowa  ustawicznego  szkolenia  kadr oraz  rozwoju 
e-usług publicznych”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Punkt  8   -    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  
gruntowej stanowiącej mienie komunalne.

Przewodniczący Rady poinformował, iż w tym punkcie mamy do podjęcia dwie 
uchwały, jedna dotyczy działki w Zarzeczu, druga działki w Klukach, która kiedyś była 
wykorzystywana jako boisko.
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Przewodnicząca Komisji  Infrastruktury –  D.  Stankowska przedstawiła  opinię  Komisji 
w sprawie sprzedaży tych działek. Sprzedaż działki w Zarzeczu zaopiniowano pozytywnie, 
natomiast  działki  w  Klukach  –  negatywnie,  uzasadniając  swą  decyzję  brakiem 
przekonywujących argumentów do sprzedaży.
W sprawie sprzedaży działki w Klukach radni jednomyślnie nie wyrazili zgody.

Uchwała Nr 42/XXIV/05
Rady Gminy Kluki
z dnia  17 listopada 2005r .

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej mienie komunalne.

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu
W sprawie sprzedaży działki w Zarzeczu radni jednomyślnie wyrazili zgodę.

Uchwała Nr 43/XXIV/05
Rady Gminy Kluki
z dnia  17 listopada 2005r .

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej mienie komunalne.

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu

Punkt  9    -   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany działek.
Wójt – B. Stein –  powiedział, iż zamiana dotyczy działki, która została zakupiona 

z naszych zasobów w ubiegłym roku. Jest to działka, która  bezpośrednio przylega do drogi 
prawnej,  ale  obecnie  nie  użytkowanej.  Gdyby  kiedyś  doszło  do  odtworzenia  tej  drogi 
wskazanym  byłoby  mieć  szerszą  działkę.  Osoba,  która  nabyła  działkę  wyraża  zgodę  na 
zamianę.
Radna – D. Stankowska – przewodnicząca Komisji Infrastruktury powiedziała, iż zajmowali 
się tą sprawą, jednak proponują, aby uchwałę w  sprawie zamiany podjąć na następnej sesji. 
Komisja na najbliższym swoim spotkaniu pojedzie w teren.
Radni  w  głosowaniu,  jednomyślnie  podjęli  decyzję,  aby  zamianą  działek  zająć  się  na 
następnej sesji.

Punkt  10 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał.
W tym punkcie nie było uchwał.

Punkt  11 i 12 - Interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne.
Przewodniczący Rady powiedział, iż na jego ręce radny J. Gawron złożył informację, 

że złożył fakturę za pracę w OSP Strzyżewice, natomiast pieniądze nie zostały wypłacone.
Wójt – B. Stein – powiedział, iż wpłynęła dodatkowa faktura za malowanie wewnątrz remizy 
OSP. Sprawą tą zajmował się zarząd gminny OSP. Każda z jednostek ma określoną przez 
Zarząd pulę środków do wykorzystania.  W ubiegłym roku Strzyżewice miały 2,5 tys. zł, 
których nie wykorzystali w ogóle. Na ten rok mieli 5oo zł, ale oczywiście zabrakło, ponieważ 
naprawiany był dach. Został zwołany Zarząd, przesunięto 1000 zł z Kaszewic. Dodatkowa 
faktura  nie  została  zaakceptowana  przez  zarząd  gminny  do  zapłaty,  ponieważ  zakupu 
materiałów   dokonano  bez  uprzedniego  uzgodnienia  z  Zarządem  Gminnym,  a  nawet 
zarządem  jednostki  OSP  w  Strzyżewicach.  Wójt  powiedział,  iż  wykonując  dyspozycję 
Zarządu  nie mógł zwiększyć tej kwoty. 
Radny J. Gawron – Powiedział, iż chodzi o zwrot środków za materiał, nie  o robociznę. 
W ubiegłym roku 2.5 tys. zł nie zostało wykorzystane.
Skarbnik  B.  Olejnik powiedziała,  iż  jeżeli  chodzi  o  kwotę  340  zł,  to  jest  możliwość 
przesunięcia, ponieważ są środki w strażach – na usługi remontowe.
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 Radny M. Owsik – powiedział, iż jest członkiem Zarządu OSP  i pozostało – na zakupy 
tylko 700 zł, na paliwo. Powiedział również, że członkowie OSP ze Strzyżewic również nie 
wyrazili zgody. 
W straży środków nie ma, chyba że znajdą się gdzie indziej. 
Radny  J.  Gawron –  powiedział,  iż  z  własnych  środków  kupił  farbę  i  pomalował 
pomieszczenie w OSP, w którym zbierają się  kobiety na różaniec.  Pomieszczenie to było 
brudne i nie odnawiane wiele lat.
Przewodniczący Rady powiedział, aby Pani Skarbnik zorientowała się czy jest możliwość 
przesunięcia środków.
Skarbnik B. Olejnik –  powiedziała, iż są takie możliwości, jak radni uważają czy środki 
przesunąć na sesji, czy zarządzeniem Wójta.
O godz. 1405 przybył radny B. Trzmiel.
Radny M. Owsik – powiedział, iż w takiej sytuacji każdy będzie mógł przynieść fakturę do 
Gminy, bez wcześniejszego uzgadniania i sprawdzenia czy są środki na taki cel.
Skarbnik B. Olejnik – powiedziała, iż odpowiedziała tylko, że jest możliwość przesunięcia 
środków.
Radny K. Sikora – powiedział, iż jeśli była konieczność malowania, to środki powinny się 
znaleźć.
Radna E. Siewiera – powiedziała, iż powinna być ustalona procedura, jak to będzie robione.
Wójt – Zarząd Gminny dzieli kwotę, którą ma na remonty straży na poszczególne jednostki. 
W trakcie remontu Strzyżewice wnioskowały o zwiększenie środków i to nastąpiło poprzez 
przesunięcie środków  z Kaszewic. Nic nie stało na przeszkodzie, aby złożyli wniosek na 
ponowne zwiększenie, jeśli była taka konieczność.
Radny  M.  Owsik –  Jest  ustalona  procedura,  ale  p.  Gawron  właśnie  postąpił  inaczej, 
niezgodnie z określoną procedurą.
Skarbnik  B.  Olejnik  –powiedziała,  iż   jeżeli  będzie  miała  upoważnienie  do  dokonania 
zmiany w budżecie, to ją zrobi, a jeżeli nie, to nie.
Radny W. Ociepka – spytał o oznakowanie przystanków, ponieważ autobus kursuje, lecz nie 
wiadomo dokładnie o której godzinie.
Radny  zgłosił  również,  jeśli  istniałaby  taka  możliwość  o  zawieszenie  lampy  oświetlenia 
ulicznego, pomiędzy Niwiskiem.
Wójt powiedział, iż nie wie czy można, trzeba będzie pojechać i sprawdzić.
Radny spytał jeszcze – kiedy będzie wyremontowany przystanek w Kuźnicy?
Radny S. Gil – zgłosił, aby na Trząsie również wyremontować przystanki, bo ich stan jest 
fatalny.
Radny zgłosił również, aby zrobić jeszcze dalszy ciąg oświetlenia w Trząsie.
Radny J. Gawron –  zabrał głos w sprawie wody. Były prośby, aby Wola Krzysztoporska 
dała jakieś wyliczenia w sprawie ceny wody, a do tej pory nie ma nic. Wola Krzysztoporska, 
chodzi tylko i zbiera pieniądze, a poza tym nie robią nic, wodomierzy nie wymieniają i chcą 
jeszcze, aby Gmina za swoje pieniądze wyremontowała Hydrofornię.
Radny S. Gil – powiedział, iż taka sama sytuacja jest w Nowym Janowie, od kilku lat nic nie 
robią, obiecują tylko docieplenie, a nawet na farbę ich nie stać. 
Wójt  –  B.  Stein  –  powiedział,  iż  dysponuje  wszelkimi  rozliczeniami.  Każdy  kto  jest 
zainteresowany może przyjść i  zapoznać się  z  nimi.  Wójt  powiedział,  iż  nie  ma zamiaru 
bronić Zakładu Usług Wodnych. 
Koszty eksploatacji poszczególnych ujęć  są bardzo różne. Wspólne rozliczanie było dla nas 
korzystne.  W  Klukach  wymieniono  tylko  pompy  głębinowe,  co  już  przyniosło  pewne 
oszczędności.  Jest  ogłoszony przetarg na  wymianę 2 zestawów pomp (1-Kluki, 1- Nowy 
Janów). 
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Na  terenie  naszej  Gminy  wymieniono  i  założono  270  wodomierzy,  „zlikwidowano”  72 
ryczałtowców, pozostało 167. Środki, które zostały pozyskane z opłaty stałej –to jest 36.780 
zł, koszty wymiany wodomierzy – to 46.181 zł 
Na  cenę  wody  wpływa  –  rodzaj  pomp,  ze  względu  na  ich  energochłonność,  stałe 
wynagrodzenia pracowników (konserwatorzy,  grupy remontowe),  koszty pośrednie liczone 
stosownie do wynagrodzeń liczone współczynnikiem 2,1, koszty opłaty środowiskowej. Na 
terenie naszej Gminy występują spore straty wody, wynikające z nieszczelnej sieci. Często są 
też sytuacje, że woda leje się z hydrantu a nikt nie zgłasza, mimo, że widzi co się dzieje. 
Sprawa  wody  będzie  rozpatrywana  jeszcze  przez  Zarząd  Związku  Komunalnego,  ale 
docelowo raczej zostanie zmieniona forma eksploatacji wodociągu. Na początek będziemy 
szukać Zakładu, który zgłosi nam gotowość do usuwania awarii, a po naszej stronie byłaby 
konserwacja i windykacja, albo  ogłosimy przetarg na eksploatację.
Na razie jednak trwają rozmowy z Wolą Krzysztoporska.
Radny Cz. Siewiera – Zgłosił, aby wystąpić do Nadleśnictwa o współfinansowanie budowy 
drogi do Żaru.
Wójt – odpowiedział, iż stosowne pismo zostanie przygotowane.
Radny  zgłosił również, iż w asfalcie zrobiło się kilka dziur, jeżeli byłaby  możliwość to prosi 
o ich załatanie.
Radny J. Dymiński – zgłosił, aby w Osinie założyć jeszcze przepusty.
Radny stwierdził, iż w budżecie na 2006r. nie ma inwestycji dotyczącej budowy wodociągu 
w Osinie. Radny powiedział, że nie może być takiej sytuacji, aby nie było w domu wody., a 
niektórzy  mieszkańcy   Osiny  nie  mają  nawet  wody  w studni.  W budżecie  zapisana  jest 
budowa dróg , ale bez drogi można przeżyć, niestety bez wody się nie da.
Wójt – w momencie budowy wodociągu w Osinie nie wszyscy chcieli podłączyć się. Jest 
zrobiony podkład i projekt na część Dąbrówki. W międzyczasie wpłynął wniosek, aby zrobić 
projekt w Osinie – przy szosie. W sumie jest do zrobienia ok. 4 km sieci i przyłączenie około 
20 gospodarstw. W propozycji do projektu budżetu na 2006r. nie znalazła się ta inwestycja, 
ponieważ  możemy  starać  się  o  środki  unijne  2007-13.  Jeżeli  jednak  będzie  wola  Rady 
możemy zapisać w budżecie realizację tej inwestycji, z własnych środków.
Radny K. Sikora – zgłosił, aby założyć przepust koło posesji p. Cierpisa.

Przewodniczący Rady  odczytał wniosek Szpitala Wojewódzkiego im. Jana Pawła II 
w Bełchatowie o udzielenie pomocy finansowej . Pismo stanowi załącznik nr 9  do protokołu.
Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie 
analizy oświadczeń majątkowych. Pismo stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

Więcej pytań i uwag nie było.
 

Punkt  13 - Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady G. Augustyniak podziękował wszystkim za przybycie 

i o godzinie 1440  zakończył obrady.

Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady: Grzegorz Augustyniak
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